

DTS-BK1007 COMBO PACKAGE

MANTANANI + KAWA KAWA FULL DAY

美人鱼岛 + KAWA 红树林

*Images for illustration purpose only

Itinerary

0700AM 市区酒店出发: 预计车程2小时, 抵达码头。办理登船手续, 安全解说后, 出发前往美人鱼岛。跟换泳衣 + 分发浮潜装备。**1100AM** 出海浮潜2个潜点 *每个潜点30分钟 (因天气而定)。**1330PM** 返回美人鱼岛餐厅用餐, 自由活动。**1430PM** 梳洗更换衣裳, 收拾好自身物品准备回程。**1600PM** 抵达红树林 - 享用马来点心下午茶 **1700PM** 第一次乘船寻找长鼻猴, 猴子, 鳄鱼等野生动物。**1745PM** 前往沙滩观赏日落。**1830PM** 享用自助晚餐 **1915PM** 第二次乘船, 观赏超多萤火虫灯火会 **2000PM** 启程返回市区 **2130PM** 抵达酒店, 行程结束。

0700AM Pick up from Kota Kinabalu hotel, 2hrs car ride, arrival at Jetty and register. Safety Briefing and Depart to Mantanani Island. Exchange swimsuit and get ready snorkeling equipment. **1100AM** Boat snorkeling x 2 point (Each point 30 Min)*Subject to weather condition **1330PM** Enjoy your lunch at Mantanani, free and leisure. **1430PM** Freshen up and get ready depart from Mantanani Island. **1600PM** arrival at Jetty, enjoy a Sabah local kuih-muih **1700PM** 1st River Cruise - in search of wildlife wetland along the river bank. **1745PM** Witness the magnificent sunset at the beach *Subject to weather condition **1830PM** Enjoy buffet Dinner at the lodge **1915PM** 2nd cruise to view the flickering colonies of fireflies lighting up the trees **2000PM** Depart back to Kota Kinabalu **2130PM** Estimated arrival at hotel. End of Tour.

以上行程时间编排只能作为参考 The above schedule can only be used as a reference

Package Rate

RM 360 / 成人 per Adult

RM 340 /小孩 per Child (3-11 years old)

What to Bring

- Drinking water 饮用水
- Exchange Clothes 替换衣物
- Sunscreens 防晒霜
- Insect repellent 驱蚊液
- Cap & Sunglasses 帽子及太阳眼镜
- Waterproof bags 防水袋

Includes 包含

- Chinese Tour Guide 中文导游
- Return land and boat transfers (Join-in basis) 来回车辆及船只接送(拼车, 船)
- lunch, Local Tea & Dinner 午餐, 小点心 & 晚餐
- Snorkeling equipment 浮潜用具

Excludes 不含

- Beverages 不含有汽饮料, 酒水, 果汁等
- Personal travel insurance 个人保险
- Personal expenses 个人消费
- Guide and driver tipping 司机导游小费
- Surcharge for outskirt transfers 郊区而外费用

DISCOVERY TOURS

Company No 197601004729 (30697-T) |
KPK/LN 1200

Lot G.22, Ground Floor, Wisma Sabah,
Jalan Tun Fuad Stephen, 88000
Kota Kinabalu, Sabah.

For more information, please contact :

inbound@discoverytours.com.my

www.discoverytours.com.my

+6012 803 3020 | +6013 888 1005

Terms and Conditions

- Validity 31st December 2024
- Activities are subject to weather conditions/departure time and may be re-organized to meet operational situation